

Cash in the Bank of British North America, London, Ont.....	8,350 04
" " Bank of Montreal, London Ont.....	6,339 82
Amount yet due on loan (Montant encore dû sur prêt).....	2,000 00
Cash in Treasurer's hands (Argent dans les mains du Trésorier).....	3,139 19
Due from Assessments (Dû sur les cotisations).....	12,098 74
Due from per capita tax, initiation tax and supplies (Dû sur la taxe per capita, la taxe d'initiation et pour fournitures).....	4,970 17
Supplies on hand (Fournitures en mains).....	475 00
Office furniture, including safe (Ameublement de bureau, coffre-fort compris).....	200 00
Total.....	\$71,051 17

LIABILITIES OF THE ASSOCIATION, DEC. 31st, 1895.

PASSIF DE L'ASSOCIATION AU 31 DECEMBRE, 1895.

Amount of loan.....	\$2,000 00
The Catholic Register Printing Company.....	5 75
Thomas Coffey.....	37 25
Lindsay & Jones.....	5 00
Total.....	\$2,048 00

Jules Marion's benefit—Branch 62. Balance.....	\$ 200 00
H. Laupling's " " 245.....	2,000 00
T. Keelan's " " 53.....	1,000 00
F. Bauer's " " 12.....	2,000 00
G. Genta's " " 211 Balance.....	750 00
M. Leahy's " " 9 Balance.....	700 00
W. Toohers " " 90.....	2,000 00
A. E. Versailles " " 52.....	2,000 00
L. Rainville's " " 225.....	2,000 00
F. Pfeiffer's " " 54.....	1,000 00
J. Lavallo's " " 163.....	1,000 00
J. Fitzgerald's " " 2.....	2,000 00
J. F. Kane's " " 133.....	2,000 00
C. G. Provost's " " 142.....	1,000 00
W. Guilfoyle's " " 51.....	2,000 00
J. O'Brien's " " 149.....	1,000 00
J. J. Russell's " " 139.....	1,000 00
J. Garneau's " " 90.....	1,000 00
Total.....	\$24,650 00

Total.....	\$50,698 00
------------	-------------

MEMBERSHIP REPORT—ETAT DES MEMBRES

For the year ending Dec. 31, 1895—Pour l'année finissant le 31 Déc., 1895.

Number of members on the rolls, including suspensions, Dec. 31, 1894.....	10,051
Nombre de membres sur les rôles, y compris ceux suspendus, le 31 Déc., 1894.....	
Number of members initiated during 1895.....	1,403
Nombre de membres initiés durant 1895.....	

Number of members expelled during 1895.....	904
Nombre de membres expulsés durant 1895.....	
Number of members resigned during 1895.....	118
Nombre de membres qui ont résigné durant 1895.....	
Number of members died during 1895.....	89
Nombre de membres décédés durant 1895.....	

Present membership (Membres actuels).....	10,403
Number of members holding \$2000 policies.....	5,795
Nombre de membres ayant une police de \$2000.....	
Number of members holding \$1000 policies.....	4,545
Nombre de membres ayant une police de \$1000.....	
Number of members holding \$500 policies.....	63
Nombre de membres ayant une police de \$500.....	
Amount of life insurance carried in the C. M. B. A. of Canada.....	\$16,166,500
Montant d'assurance sur la vie porté par l'A. C. B. M. du Canada.....	
Number of branches organized under this Council (Nombre de succursales organisées sous ce Conseil, 258; Nos. 73, 103, 130, 137, 138, 155, 156, 174, 219 and 220 have been dissolved (ont été dissoutes), and Nos. 84, 109 and 150 withdrew (se sont retirées).	

DEATH RECORD IN THE C. M. B. A. OF CANADA—TABLEAU DES DECES DANS L'A.C.B.M. DU CANADA

From date of formation of the Grand Council, Feb. 10, 1880, to Jan. 1, 1896.

Depuis la formation du Grand Conseil, le 10 février, 1880, au 1er Janvier, 1896.

In 1880 there were no deaths.	En 1880 il n'y eut pas de décès.	Av. range age at death 37 years.	Held \$2,000 policies
" 1881 " 2 "	" " " "	Moyenne d'âge au décès.	Détenaient
" 1882 " 4 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1883 " 5 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1884 " 9 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1885 " 19 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1886 " 11 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1887 " 23 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1888 " 25 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1889 " 31 "	" " " "	" " " "	" " " "
" 1890 " 47 "	" " " "	" " " "	28 Held \$2,000 policies
" 1891 " 57 "	" " " "	" " " "	3 " 1,000 "
" 1892 " 61 "	" " " "	" " " "	37 " 2,000 "
" 1893 " 60 "	" " " "	" " " "	10 " 1,000 "
" 1894 " 73 "	" " " "	" " " "	45 " 2,000 "
" 1895 " 89 "	" " " "	" " " "	12 " 1,000 "
" 1896 " 89 "	" " " "	" " " "	50 " 2,000 "
" 1897 " 89 "	" " " "	" " " "	21 " 1,000 "
" 1898 " 89 "	" " " "	" " " "	43 " 2,000 "
" 1899 " 89 "	" " " "	" " " "	13 " 1,000 "
" 1900 " 89 "	" " " "	" " " "	49 " 2,000 "
" 1901 " 89 "	" " " "	" " " "	24 " 1,000 "
" 1902 " 89 "	" " " "	" " " "	67 " 2,000 "
" 1903 " 89 "	" " " "	" " " "	22 " 1,000 "
Total number of deaths.....			512

To the Grand Council of the C. M. B. A. of Canada:

Brothers—We, the members of your Finance Committee, in compliance with the regulations of the constitution of the association, hereby certify that we met at the Grand Secretary's office on February 12, 13, 14 and 15, 1896, audited the books and accounts of the association for the year 1895 and found them correct and in accordance with the foregoing Financial Statement. We examined the receipts held by the Grand Secretary for remittances by him to the Grand Treasurer for the Beneficiary Fund, the Reserve Fund, and the General Fund; the orders and receipts held by the Grand Treasurer for payments of claims on the Beneficiary Fund and the General Fund, and the orders endorsed by the Board of Trustees for transferring to the banks each month the amount accrued to the Reserve Fund, and compared same with the entries in the accounts of said funds in the books of your council and found them to agree in every particular. We inspected the bank-books and found the amounts, interest, and balances, as set forth in Statement. We compared the "Monthly Assessment Reports" from branches, with the sums credited to the branches and the members in the Grand Council's books, and found them to agree. We consider this the very best check between the members, the branches and the Grand Secretary; and the present method an improvement, each and every member's standing in the association being clearly shown by this system of keeping the individual accounts, and in such a way as to make this part of our audit much easier than formerly.

We regret to again be compelled to report that the "Statements to the chairman of this Committee," were, in many cases, almost useless; and it is evident to this committee that they were very carelessly compiled. Although a branch "Statement to the chairman of the Finance Committee" may differ in the total from the statement of the Grand Council, still it may be correct, as remittances mailed, say on Dec. 30th or 31st, 1895 and entered on the branch statement for 1895, may not be received by the Grand Secretary until some time in January 1896 and could not, therefore, appear in the Grand Council's Financial Statement for 1895. This happened in several cases, and cannot be avoided so long as branches continue to remit up to the last day of the year. Under our present system of "Monthly Assessment Reports," published statements annually, and reports to Governments, your committee is of the opinion that the "Statement to the chairman of the Finance Committee" from branches ought to be dispensed with.

We noticed that several branches were, on the 31st Dec. 1895, in arrears for Nos. 13 and 14 assessments contrary to the regulations of section 10 of the Beneficiary Fund Law. Sending the notices required in such cases by section 11, "entailing extra work in your office, and branches should not allow it to happen.

We would again respectfully call the attention of our worthy Grand President and Board of Trustees to the unsuitableness of the room at present used for the head office of this association, and urge upon them the necessity of procuring a suitable office as early as possible. We consider this absolutely necessary for the proper conducting of the association's continually increasing business, as well as for the health of the officials employed. We find, that notwithstanding the fact, that your Secretary and his assistant work from ten to twelve hours daily, there accumulates from time to time a large amount of work, such as registration of policies, etc., which cannot be done, without employing extra help; we suggest, therefore, that the Grand President empower the Grand Secretary to engage an extra hand occasionally in order to have all the work of the office up to date.

We desire to place on record our appreciation of the faithful services of your Grand Secretary, and the very efficient manner in which he conducts the business of the association; and we hope our branch officers, especially Financial Secretaries, will continue to render him all the assistance in their power in carrying on our good work.

JOHN RONAN,
GEORGE W. COOKE,
CHARLES DUPONT HERBERT,
Finance Committee.

Additional Appointment of Deputies.

The following have been appointed District Deputies by Grand President Fraser:

Bro. J. J. O'Hearn, Toronto, Ont., for York county and city of Toronto.

Bro. James J. Hughes, Souris, P. E. I., for Kings county.

Au Grand Conseil de l'A. C. B. M. du Canada.

Frères:—Nous les membres de votre comité des Finances, en conformité des dispositions de la constitution de l'association, certifions par les présentes que nous nous sommes assemblés au bureau du Grand Secrétaire les 12, 13, 14 et 15 Février, 1896, que nous avons vérifié les livres et les comptes de l'association pour l'année 1895 et les avons trouvés corrects et d'accord avec l'Etat Financier qui précède. Nous avons examiné les reçus en la possession du Grand Secrétaire pour les remises faites par lui au Grand Trésorier pour le Fonds des Bénéfices, le Fonds de Réserve et le Fonds Général; les ordres et reçus en la possession du Grand Trésorier pour le paiement des réclamations sur le Fonds des Bénéfices et le Fonds Général, et les ordres endossés par le Bureau des Syndics pour le transfert aux banques chaque mois du montant accru au Fonds de Réserve, et les avons comparés avec les entrées au compte de ces fonds dans les livres de votre Conseil et les avons trouvés d'accord sous tous rapports. Nous avons inspecté les livres de banques et on avons trouvé les montants, l'intérêt et les balances telles spécifiées dans l'Etat. Nous avons comparé les "Rapports de la Cotisation mensuelle" reçus des succursales, avec les sommes placées à leur crédit et au crédit des membres dans les livres du Grand Conseil et les avons aussi trouvés d'accord. Nous considérons ce système comme le meilleur check entre les membres, les succursales et le Grand Secrétaire, et une amélioration, la position de chaque membre de l'association étant établie clairement par cette méthode de tenir un compte pour chacun, et de manière à rendre cette partie de notre vérification beaucoup plus facile qu'autrefois.

Nous regrettons d'être encore obligés de mentionner que les "Rapports au Président de ce comité" furent, dans plusieurs cas, d'aucune utilité; et il est évident pour ce comité qu'ils ont été faits sans attention. Bien qu'un rapport de succursale au Président du Comité des Finances peut différer dans son total de l'état du Grand Conseil, cependant il peut être correct, vu que les envois mis à la poste, disons le 30 ou 31 Décembre, 1895, et entrés dans le rapport de la succursale pour 1895, peuvent ne pas être reçus par le Grand Secrétaire avant un certain jour du mois de Janvier 1896, et ne pouvaient, pour cette raison, apparaître dans l'Etat Financier du Grand Conseil pour 1895. Ceci est arrivé dans plusieurs cas, et ne peut être évité aussi longtemps que les succursales continueront de faire remises jusqu'au dernier jour de l'année. Sous notre système actuel des "Rapports de la cotisation mensuelle," des états publiés chaque année et des rapports aux gouvernements, votre comité est d'opinion que le "Rapport au président du comité des Finances" par les succursales devrait être abandonné.

Nous avons remarqué qu'un certain nombre de succursales étaient, au 31 Décembre, 1895, arriérées pour les cotisations Nos. 13 et 14, contrairement aux dispositions de la clause 10me de la Loi concernant le Fonds des Bénéfices. L'envoi des avis requis en pareil cas par la clause 11me est une cause de travail extra dans votre bureau, et les succursales ne devraient pas permettre que cela arrive.

De nouveau nous attirons respectueusement l'attention de notre digne Grand Président et du Bureau des Syndics sur l'impropriété du local employé actuellement pour le bureau principal de cette association, et nous insistons sur la nécessité de procurer un bureau convenable aussitôt que possible. Nous considérons la chose absolument nécessaire pour la propre gestion des affaires toujours croissantes de l'association, aussi bien que pour la santé des employés officiels. Nous constatons, nonobstant le fait que votre Secrétaire et son assistant travaillent 10 à 12 heures chaque jour, qu'il s'accumule de temps à autre un vaste montant de besogne, comme l'enregistrement des polices, etc., qui ne peut être fait sans employer une main additionnelle; nous suggérons donc, que le Grand Président autorise le Grand Secrétaire d'engager à l'occasion quelque'un afin de compléter la besogne à date.

Nous désirons enregistrer notre appréciation des bons services de votre Grand Secrétaire, et de la manière habile avec laquelle il gère les affaires de l'association; et nous espérons que nos officiers des succursales, en particulier les Secrétaires Financiers, continueront de lui donner toute l'assistance en leur pouvoir pour conduire notre bonne oeuvre.

JOHN RONAN,
GEORGE W. COOKE,
CHARLES DUPONT HERBERT,
Comité des Finances.